

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5243455

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	MCE 5 DEVELOPMENT	03/23/2017
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	VIANNEY RABHI	
Street Address:	14 QUAI DE SERBIE	
City:	LYON	
State/Country:	FRANCE	
Postal Code:	69006	
PROPERTY NUMBERS Total: 1		
	Property Type	Number
	Application Number:	15534988
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(801)531-9168	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	801 532 1922	
Email:	djpfeil@traskbritt.com	
Correspondent Name:	TRASK BRITT, P.C	
Address Line 1:	P.O. BOX 2550	
Address Line 4:	SALT LAKE CITY, UTAH 84110	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	3645.01\13838(MCE2 US)	
NAME OF SUBMITTER:	J. JEFFREY GUNN	
SIGNATURE:	/J. Jeffrey Gunn/	
DATE SIGNED:	11/19/2018	
Total Attachments: 10		
source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page1.tif		
source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page2.tif		
source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page3.tif		
source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page4.tif		
source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page5.tif		
source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page6.tif		

source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page7.tif
source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page8.tif
source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page9.tif
source=Nov-19-2018-MCEtoRVAssignment-13838US#page10.tif

ACTE DE CESSION DE BREVETS

ENTRE

1° La société MCE 5 DEVELOPMENT,

Société anonyme à conseil d'administration,

Immatriculée au Registre du Commerce et des sociétés de Lyon sous le n° 428 898 969

Dont le siège social est 10, Place Charles Beraudier, immeuble Lorient, 69003 Lyon

Représentée par Monsieur Henri Trintignac en sa qualité de Directeur général

Ci-après dénommée la Cédante

D'UNE PART,

ET

2° Monsieur Vianney RABHI,

Né le 27 novembre 1963, à Alès (Gard)

De nationalité française,

Domicilié 14 quai de Serbie, 69006 LYON,

Exerçant la profession d'inventeur indépendant

Enregistré au registre du commerce et des sociétés de Lyon sous le n°SIRET 399 679 778 00049

Ci-après dénommé le Cessionnaire

D'AUTRE PART

Ci-après conjointement dénommées les Parties

V/R.
w

PREAMBULE

IL EST PREALABLEMENT EXPOSE CE QUI SUIIT

Le Cessionnaire a conçu un dispositif destiné particulièrement aux automobiles, permettant de faire varier le taux de compression des moteurs à combustion interne alternatifs, durant leur fonctionnement, et connu sous l'acronyme « VCRI ».

En date du 8 octobre 2014, les Parties ont conclu un règlement de copropriété régissant les quotes-parts respectives des parties sur le Portefeuille de brevets VCRI figurant à l'annexe 1 dudit règlement.

Ce règlement concerne également la copropriété des parties sur les Modifications, améliorations et /ou perfectionnements apportés aux inventions faisant l'objet du Portefeuille de brevets VCRI.

A la date du présent contrat, les quotes-parts de copropriété des Parties sur les Modifications, améliorations et /ou perfectionnements apportés aux inventions faisant l'objet du Portefeuille de brevets VCRI, sont réparties entre elles dans les proportions suivantes : 72% pour la Cédante et 28% pour le Cessionnaire (et ce en vertu des dispositions des articles 3 « Etendue de la copropriété » et 7.1 alinéa 2 « Copropriétés des modifications, des améliorations ou des perfectionnements ») du règlement de copropriété précité.

Or, les Modifications, améliorations et /ou perfectionnements apportées aux inventions faisant l'objet du Portefeuille de brevets VCRI, et qui font l'objet des brevets et/ou des demandes de brevets figurant à l'annexe 1 du présent Contrat, ont été déposés à tort uniquement au nom de la Cédante.

Par les présentes, les Parties souhaitent confirmer et régulariser leur propriété sur leur quotes-parts respectives en particulier sur les Modifications, améliorations et/ou perfectionnements apportés aux inventions du Portefeuille de brevets VCRI.

EN CONSEQUENCE, IL A ETE CONVENU ET ARRETE CE QUI SUIIT :

Article 1 : DEFINITIONS

Pour l'interprétation du présent Contrat, et à moins que le contexte ne l'exige autrement, les Parties entendent donner aux termes listés ci-après, utilisés avec une majuscule, la définition suivante :

Contrat : le présent contrat de cession

Cédante : la société MCE 5 DEVELOPMENT

Cessionnaire : Monsieur Vianney RABIH

Parties : Monsieur Vianney RABIH et /ou la société MCE 5 DEVELOPMENT

Portefeuille de brevets VCRI : les brevets et/ou demandes de brevets figurant à l'annexe 1 du règlement de copropriété du 8 octobre 2014

les Modifications, améliorations et/ou perfectionnements apportés aux inventions du portefeuille de brevets VCRI : les brevets et/ demandes de brevets mentionnés à l'annexe 1 du présent Contrat

Article 2 : OBJET

La Cédante cède sans exception ni réserve au Cessionnaire qui accepte, vingt-huit pour cent (28%) des Modifications, améliorations et/ou perfectionnements apportés aux inventions du portefeuille de brevets VCRI.

La Cédante cède également au Cessionnaire vingt-huit pour cent (28%) de tous les droits qui se rattachent aux Modifications, améliorations et/ou perfectionnements apportés aux inventions du portefeuille de brevets VCRI, y compris le droit de priorité, les demandes de brevets ou brevets qui en découle, ainsi que toutes les divisions, continuations, reissues qui découlent des Modifications, améliorations et/ou perfectionnements apportés aux inventions du portefeuille de brevets VCRI.

En conséquence, les Parties sont copropriétaires des Modifications, améliorations et/ou perfectionnements apportés aux inventions du portefeuille de brevets VCRI au jour de la signature du Contrat dans les proportions suivantes : 28% pour Monsieur Vianney RABIH et 72% pour MCE 5 DEVELOPMENT.

Article 3 : PRIX

Les parties conviennent de consentir cette cession à titre gracieux, compte tenu du contexte particulier.

Article 4 : GARANTIES

La cédante ne donne au cessionnaire aucune autre garantie que celle de son fait personnel et de l'existence matérielle des Modifications, améliorations et/ou perfectionnements apportés aux inventions du portefeuille de brevets VCRI.

ARTICLE 5 : ELECTION DE DOMICILE

Pour les besoins de l'exécution des présentes, annexes et avenants éventuels, et de leurs suites, les Parties font élection de domicile en l'adresse de la Cédante.

Toute modification d'adresse devra être communiquée à l'autre Partie par lettre recommandée avec accusé de réception ou toute procédure de notification équivalente.

Article 6 : INSCRIPTION DE LA CESSION

Tous pouvoirs sont donnés à la Cédante pour en requérir l'inscription sur les registres des brevets auprès des offices compétents en matière de propriété industrielle.

Les frais correspondants aux formalités d'inscription du Contrat sont à la charge de la Cédante.

Article 7 : LOI APPLICABLE

Le Contrat est soumis à la loi française.

ARTICLE 8 : INDEPENDANCE DES CLAUSES

Si une stipulation ou plusieurs stipulations du Contrat sont tenues pour nulles ou non écrites comme étant en contravention à une loi ou à un traité, ou déclarées telles, ces stipulations seront sans effet ou seront modifiées dans la plus faible mesure nécessaire pour les rendre valides tout en respectant le plus possible l'intention des Parties. Les autres stipulations du Contrat ne seront pas affectées et resteront pleinement en vigueur.

ARTICLE 9 : LITIGES

Toute contestation relative à la validité, l'interprétation et/ou l'exécution du Contrat sera soumise à la médiation, avant toute action. Les Parties désignent le Centre Interprofessionnel de Médiation et d'Arbitrage situé 32 quai Perrache- 69002 Lyon (CIMA) en tant qu'instance de médiation qui, selon son règlement, procédera à la désignation d'un médiateur ou d'un collège de médiateurs.

En cas d'échec de la médiation dans les trois (3) mois de l'acceptation de ses fonctions par le médiateur ou le collège de médiateurs, le litige pourra être soumis par le Copropriétaire le plus diligent, à la juridiction compétente.

Le fait pour l'une des Parties de ne pas se prévaloir d'un manquement par l'autre Partie à l'une quelconques des obligations ou de l'un quelconque de ses droits au titre du Contrat ne saurait être interprété pour l'avenir comme une renonciation à l'obligation ou au droit en cause.

ARTICLE 10 : DECLARATIONS FINALES

Le contrat, ses annexes et avenants éventuels constituent l'entier et unique accord des Parties.

Toute modification ou avenant au présent Contrat revêtira obligatoirement la forme écrite et fera partie intégrante du Contrat à compter de la dernière signature par les Parties.

Fait en deux (3) exemplaires originaux

Liste des Annexes :

Annexe 1 : Modifications, améliorations et/ou perfectionnements apportés aux inventions du portefeuille de brevets VCRI, les brevets et/ demandes de brevets relatifs à ceux-ci.

Monsieur Vianney RABHI

Four MCE 5 DEVELOPMENT

Fait à : Lyon

Fait à : Lyon

Le 23 mars 2017.

Le 23/03/17

ANNEXE 1 : Modifications, améliorations et/ou perfectionnements apportés aux
inventions du portefeuille de brevets VCRI

Date de dépôt	N° de dépôt	Date de publication	N° de publication	Titre
13/10/2014	FR14 59791	15/04/2016	FR3027051	DISPOSITIF DE COMPENSATION DES JEUX DE FONCTIONNEMENT D'UN MOTEUR
05/08/2015	WO2015EP68105	21/04/2016	WO201658724	DISPOSITIF DE COMPENSATION DES JEUX DE FONCTIONNEMENT D'UN MOTEUR
12/12/2014	FR14 62389	17/06/2016	FR3029977	Dispositif de transmission d'un moteur, notamment pour un moteur à taux de compression et/ou à cylindrée variable
09/12/2015	WO2015FR53391	16/06/2016	WO2016092211	Dispositif de transmission d'un moteur, notamment pour un moteur à taux de compression et/ou à cylindrée variable
15/12/2014	FR14 62455	17/06/2016	FR3030010	ELECTROVANNE COMPRENANT DEUX CIRCUITS FLUIDIQUES INDEPENDANTS ET ETANCHES, COMMANDES PAR UN ACTIONNEUR ELECTROMAGNETIQUE UNIQUE, ET MOTEUR COMPRENANT UNE TELLE ELECTROVANNE
10/12/2015	WO2015FR53420	23/06/2016	WO2016097546	ELECTROVANNE COMPRENANT DEUX CIRCUITS FLUIDIQUES INDEPENDANTS ET ETANCHES, COMMANDES PAR UN ACTIONNEUR ELECTROMAGNETIQUE UNIQUE, ET MOTEUR COMPRENANT UNE TELLE ELECTROVANNE

ACT OF TRANSFER OF PATENTS

ENTER

1. The company MCE 5 DEVELOPMENT,
Limited company with board of directors,
Registered in the Trade and Companies Register of Lyon under the number 428 898 969
Headquartered at 10, Place Charles Beraudier, Lorient building, 69003 Lyon
Represented by Mr Henri Trintignac in his capacity as Chief Executive Officer

Hereinafter referred to as the Transferor

Firstly,

2. Mr. Vianney RABHI,
Born November 27, 1963, in Alès (Gard)
French nationality,
Domiciled 14 quai de Serbie, 69006 LYON, practicing the profession of independent inventor
Registered in the trade and companies register of Lyon under n ° SIRET 399 679
778 00049

Hereinafter referred to as the Assignee

On the other hand, hereinafter jointly referred to as the Parties

PREAMBLE

IT IS PREVIOUSLY EXPOSED AS FOLLOWS

The Assignee has designed a device intended particularly for automobiles, making it possible to vary the compression ratio of the alternative internal combustion engines during their operation, known by the acronym "VCRI".

On October 8, 2014, the Parties entered into a co-ownership by-law governing the parties' respective shares of the VCRI Patent Portfolio set out in Schedule 1 of the said By-law.

This bylaw also concerns the co-ownership of the parties in the Modifications, Improvements and Improvements to the Inventions covered by the VCRI Patent Portfolio.

At the date of this contract, the Co-ownership Quotas of the Parties for the Amendments, Improvements and Improvements to the Inventions covered by the VCRI Patent Portfolio shall be apportioned to each other in the following proportions: 72% for the Ceding Company and 28% for the Assignee (and this under the provisions of Article 3 "Extent of co-ownership" and

7.1 paragraph 2 "Joint ownership of modifications, improvements or improvements") of the aforementioned joint ownership regulations.

The amendments, improvements and improvements to the inventions covered by the VCRI Patent Portfolio, which are the subject of the patents and / or patent applications set forth in Schedule 1 to this Agreement, have been filed wrongly only in the name of the Cédante.

The Parties hereby wish to confirm and regularize their ownership of their respective shares, in particular the Changes, Improvements and Improvements to the Inventions of the VCRI Patent Portfolio.

CONSEQUENTLY, IT HAS BEEN AGREED AND ENTERED AS FOLLOWS:

ARTICLE 1: DEFINITIONS

For the purpose of interpreting this Agreement, and unless the context otherwise requires, the Parties intend to use the following terms, which are capitalized, to the following definition:

Contract: this transfer contract Transferor: the company MCE 5 DEVELOPMENT Assignee: Mr Vianney RABIH

Parties: Mr. Vianney RABIH and played the company MCE 5 DEVELOPMENT

VCRI patent portfolio: patents and / or patent applications listed in the appendix 1 of the co-ownership regulations of October 8, 2014

Changes, Improvements and Improvements to the Inventions of the VCRI Patent Portfolio: The Patents and / Patent Applications Listed in Schedule 1 to this Agreement

ARTICLE 2: OBJECT

The Company transfers without exception or reserve to the Transferee who accepts, twenty-eight percent (28%) of the Modifications, Improvements and Improvements to the Inventions of the VCRI Patent Portfolio.

The Company also assigns to the Assignee twenty-eight percent (28%) of all rights in the Variations, Improvements and Improvements to the inventions of the VCRI Patent Portfolio, including the right of priority, patent applications or patents. resulting from the Changes, Improvements and Improvements to the Inventions of the VCRI Patent Portfolio.

Consequently, the Parties are co-owners of the Modifications, improvements and improvements to the inventions of the VCRI patent portfolio on the day of the signing of the Contract in the following proportions: 28% for Mr. Vianney RABIH and 72% for MCE 5 DEVELOPMENT.

ARTICLE 3: PRICE

The parties agree to grant this assignment free of charge, taking into account the particular context.

ARTICLE 4: GUARANTEES

The transferee gives the assignee no other guarantee than that of his personal fact and the material existence of the Modifications, improvements and improvements to the inventions of the VCRI patent portfolio.

ARTICLE 5: ELECTION OF DOMICILE

For the purposes of the execution of this Agreement, annexes and any amendments thereto, and of their consequences, the Parties shall elect domicile in the address of the Transferor.

Any change of address must be communicated to the other Party by registered letter with acknowledgment of receipt or any equivalent notification procedure.

ARTICLE 6: REGISTRATION OF THE ASSIGNMENT

All powers are given to the Company to request registration in the patent registers of the competent industrial property offices.

The costs corresponding to the registration formalities of the Contract are the responsibility of the Cedant.

ARTICLE 7: APPLICABLE LAW

The Contract is subject to French law.

ARTICLE 8: INDEPENDENCE OF CLAUSES

If a stipulation or several stipulations of the Contract are held null or unwritten as being in violation of a law or a treaty, or declared as such, these stipulations will have no effect or will be modified to the smallest extent necessary to make them valid, respecting as much as possible the intention of the Parties. The other stipulations of the Contract will not be affected and will remain in full force.

ARTICLE 9: DISPUTES

Any dispute relating to the validity, interpretation and / or performance of the Contract will be submitted to mediation, before any action. The Parties designate the Interprofessional Center for Mediation and Arbitration located at 32 quai Perrache-69002 Lyon (CIMA) as a mediation body which, according to its rules, will appoint a mediator or a panel of mediators. .

If the mediation fails within three (3) months of acceptance by the mediator or the panel of mediators, the dispute may be submitted by the most diligent co-owner to the competent court.

Failure by either Party to claim a breach by the other Party of any of its obligations or any of its rights under the Agreement shall be construed for the future, as a waiver of the obligation or right in question.

ARTICLE 10: FINAL DECLARATIONS

The contract, its annexes and possible amendments constitute the entire and only agreement of the Parts.

Any amendment or amendment to this Agreement shall be in writing and form an integral part of the Contract from the date of the last signature by the Parties.

Made in two (3) original copies

List of annexes:

Annex 1: Amendments, improvements and improvements to the inventions of the VCRI patent portfolio, patents and / or patent applications relating thereto.

Mr. Vianney RABHI
[Signature]

MCE 5 DEVELOPMENT
[Signature]